
Zasedání předsednictva ASO – 1. listopadu 2011 

 

Předsednictvo ASO se na svém zasedání zabývalo následujícími body: 

 
a) Na základě rozhodnutí předsednictva z minulého zasedání byli na toto 

jednání pozváni všichni zástupci ASO ve všech pracovních týmech RHSD 
ČR. Jejich účast však byla velmi nízká. Přesto byla prodiskutována 
činnost všech pracovních týmů RHSD ČR. 
 
Pracovní tým RHSD ČR pro bezpečnost práce 
- Pracovní tým se schází pravidelně. 
- Mgr. Petr Kožmín (OSŽ) navrhl získat kontakty na inspektory BOZP 

všech OS v rámci ASO a zorganizovat začátkem příštího roku schůzku 
všech těchto inspektorů BOZP. 

- Byl stanoven úkol: všichni předsedové OS do 20.11. t.r. oznámí jméno 
a kontakt na inspektora BOZP svého OS. 

 
Pracovní tým RHSD ČR pro pracovněprávní vztahy, kolektivní 
vyjednávání a zaměstnanost 
- Již delší dobu je upozorňováno, že zástupcům ASO nejsou zasílány 

pozvánky na jeho jednání. 
- Proto byl stanoven úkol předsedovi ASO: na Plenárním zasedání 

RHSD ČR upozornit na tento problém. 
 
Pracovní tým RHSD ČR pro veřejné služby a veřejnou správu 
- Také na zasedání tohoto pracovního tým nejsou zasílány zástupcům 

ASO pozvánky.   
- Stejně jako v předchozím případě předseda ASO bude žádat nápravu 

na Plenárním zasedání RHSD ČR. 
 
Pracovní tým RHSD ČR pro hospodářskou politiku 
- Tento pracovní tým má několik podtýmů – možnost jejich obsazení 

podle zaměření zjistí Bc. Jaroslav Pejša. 
 

Pracovní tým RHSD ČR pro sociální otázky 
- Pracovní tým se schází pravidelně, pozvánky jsou zasílány, zástupci 

ASO se pravidelně zúčastňují. 
 
Pracovní tým RHSD ČR pro vzdělávání a lidské zdroje 
- Je zapotřebí doplnit kontakt na druhého člena pracovního týmu. 
 
Pracovní tým RHSD ČR pro dopravu a dopravní infrastrukturu 
- Pracovní tým se schází pravidelně, zástupci ASO se zúčastňují. 



 
Pracovní tým RHSD ČR pro daně a pojištění 
- Pracovní tým je svoláván, pozvánky jsou zasílány, zástupci ASO se 

zúčastňují. 
 
Pracovní tým RHSR ČR pro místní rozvoj 
- Předsedové OS oznámí své návrhy na nové zastoupení v tomto 

pracovním týmu za Alenu Böhmovou, která odešla do důchodu. 
 
Pracovní tým RHSD ČR pro zdravotnictví 
- Pracovní tým je svoláván 
- Na Plenárním zasedání RHSD ČR předseda ASO upozorní, že návrhy 

zákonů k připomínkování jsou zasílány pouze LOK-SČL, ale už nejsou 
zasílány ASO. 

 
Pracovní tým RHSD ČR pro koncepci důchodové reformy 
- Pracovní tým funguje. 
 
Pracovní tým RHSD ČR pro kulturní otázky 
- Tento pracovní tým není zástupcem ASO obsazen. 
 
Pracovní tým RHSD ČR pro spolupráci s MOP 
- Pracovní tým funguje, bylo dohodnuto s ČMKOS, že zde bude 

zastupovat i ASO. 
 
Pracovní tým RHSD ČR pro statut a jednací řád 
- Se svoláváním a jednáním tohoto pracovního týmu nejsou problémy. 
 
Pracovní tým RHSD ČR pro tripartitu a organizační otázky 
- Pracovní tým funguje, pozvánky jsou zasílány. 

 
     Na závěr tohoto bodu předsednictvo ASO odsouhlasilo návrh materiálu 
„Spolupráce v rámci ASO mezi členy pracovních týmů RHSD ČR a 
předsednictvem ASO“. 
 
 

b) Předsednictvo ASO se shodlo na uspořádání protestní akce v pátek 
25.listopadu 2011. 
Místo – Palackého náměstí ve 12.00 hod. a dále pokračovat pochodem po 
známé trase k Poslanecké sněmovně. 
Datum bylo stanoveno jako připomenutí 22. výročí vyjádření názorů lidí 
na současnou vládní politiku na Letenské pláni a současně jako 
konfrontace nálad lidí tehdy a nyní. 



Základní heslo: „Proti korupci za zvýšení životní úrovně“. 
- ČMKOS bude vyzvána, aby se připojila a pomohla zorganizovat účast 

lidí v krajích (Brno, Ostrava, Plzeň). 
- Členské OS se zavázaly, že přispějí na tuto akci určitou přiměřenou 

finanční částkou. 
 
c) Místopředseda ASO František Tesař připomenul konání mezinárodní 

konference v rámci projektu „Posilování sociálního dialogu – služby pro 
zaměstnance“, z Operačního programu Lidské zdroje a zaměstnanost, na 
téma „Lisabonská smlouva a její význam ve vztahu k sociálnímu 
partnerství“, a to dne 29. listopadu 2011. 

 
d) Předseda ASO Bohumír Dufek pozve předsedu vlády Petra Nečase na 

jednání předsednictva ASO v I. čtvrtletí příštího roku. 
 

 
 
 

  
 


